参賽表格

光·影一意大利巴洛克藝術大師·卡拉瓦喬 卡拉瓦香《以里佐斯的晚餐》繪書出賽

卡拉瓦喬《以馬阡斯的晚餐》繪畫比賽									
學校名稱 (英文)			學校名稱 (中文)						
聯絡電話:			傳真號碼:						
地址:	:								
家長/監護人聯絡資料:									
(1) 姓名			(2) 姓名						
電郵:			電郵:						
電話:			電話:						
		T	ı						
	参賽學生姓名 (英文)	参賽學生姓名 (中文)	組別 (請在適當位置加上 ✓)						
			Α	В	С	D			
1									
2									
3									
4									
5									
 如参賽學生多於 5 人,可另交表格 請把表格及作品之電子圖檔電郵 educationhk@asiasociety.org 或傳真 2524 1099 查詢請致電 2103 9568/ 2103 9512 (家長/監護人) 聲明上述所填資料皆為正確,而所交之作品為參賽者原創 									
	作品。(家長/監護人) 亦同意亞洲協會香港中心擁有作品使用權,以用作複製								
記錄、	刊登、出版、展覽、宣傳及	z廣播等用途,無須付出任何	「其他金錢或其他代	價。					

日期:

(簽署)_ 姓名:

Entry Form

Light and Shadows – Caravaggio • The Italian Baroque Master Student Drawing Competition

Name	of School		Name of School (in Chinese, if applicable)						
Telephone no.:			Fax no.:						
Addre	ess:		<u> </u>						
Parents/Caretakers' Contacts:									
(1) Name:			(2) Name:						
Email:			Email:						
Telephone no.:			Telephone no.:						
No.	Name of Student	Name of Student in Chinese (if	Category (please ✓ where appropriate)						
		applicable)	Α	В	C	D			
1									
2									
3									
4									
5									
 Please fill in additional form(s) if more than 5 entries are submitted This form, together with the digital file(s) of the entry should be returned by email to educationhk@asiasociety.org, or by fax to 2524 1099 Enquiries: 2103 9568/ 2103 9512 									
By signing below, (Name of parents/care-takers) declares that all entries submitted are original and created by the named individuals as listed above (Name of parents/care-takers) also grants Asia Society Hong Kong Center									
(ASHK) non-exclusive, royalty-free, and irrevocable rights to use, reproduce, copy, publish, display, distribute, adapt and modify all submitted entries for ASHK's marketing purposes.									

Date

Name: